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英國駐港總領事館前職員鄭文傑日前宣布成立所謂的「香港影子議

會」，聲稱要為港人提供所謂「安全、民主的發聲平台」，並表明未來

會考慮眾籌。多名政界人士昨日接受香港文匯報訪問時批評，鄭文傑等

人所為是企圖侵犯國家安全，所謂選舉只屬「小圈子」玩意，明顯只為

撈取個人政治利益和金錢。

鄭文傑借辦影子議會謀私利
擬抬身價「昆水」氹洋主子 政界批觸犯國安紅線

時為英國駐港總領事館低級職員的鄭文
傑，於去年8月到深圳公幹期間「失

聯」，其後被揭發他是因為嫖娼而被內地
有關部門按行政規定拘留15天，期滿獲釋
返港後，鄭文傑避談自己風流韻事，更自
稱獲領事館的同意加入了一些示威者協調
行動的社交群組，並開始向同事匯報所見
的情況云云，扮受「迫害」竄逃英國，獲
英國政府以「政治難民」收留。

鄭文傑於香港時間前晚透過視像向傳媒
稱，希望「影子議會」可以成為「反映港人
心聲」的民間團體，在街頭、議會戰線「失
去空間」情況下，整合零碎的國際戰線力
量，同時「賦權」予海內外港人，在「透
明、開放、包容」的「民主參與機制」中發
表意見，代港人「在國際上發聲」。

他續稱，該「議會」暫時只有秘書處及
「學術委員會」首先運作，而連他在內的
秘書處核心成員只有5人，其他成員包括義
工約為50人，遍布在不同國家，但暫時不
便公開他們的身份，期望最終會招募到60

萬人，又稱將來會考慮眾籌。
今年8月，鄭文傑就成立了一個所謂「英

國港僑協會」搞眾籌，聲稱籌款目標10萬
英鎊（逾100萬港元），聲言要「建立一個
可以讓香港人面對面交流的地方」，但反應
冷淡。今次搞所謂「影子議會」，極大可能
只是一方面巧立名目再「昆水」 ，同時以
此「名堂」抬高自己在外國反華政客中的身
價，繼續撈取政治及金錢利益。

梁志祥批抹黑國家
民建聯立法會議員梁志祥表示，鄭文傑等

人的所為已經涉嫌侵犯了國家安全。他批
評，一眾亂港分子過去一段時間潛逃海外，
繼續抹黑國家、攻擊特區政府，以為身在海
外就可以放肆做出各種亂港行為，但這種傷
害國家民族的醜態，以及千方百計拖香港陷
入困境的舉動，大家都看在眼內，其惡行最
終均不能得逞，最終將被唾棄。

郭偉强促跟進執法

工聯會立法會議員郭偉强表示，在修例
風波期間，鄭文傑根本沒有角色，其「成
名作」只是飲湯及走佬，而以其個人的號
召力，根本無法樹立威信，令人感覺成立
所謂「影子議會」只為「向洋主子交功
課」，最終目的只是「支糧」，完全是一
場政治鬧劇，但有可能觸犯國家安全的紅
線，執法機構必須跟進。

邵家輝批眾籌掠水

自由黨立法會議員邵家輝表示，香港過
去一段時間受到黑暴搗亂，無論法治、社
會、民生、經濟均遭到前所未有的傷害，
而這班亂港分子潛逃海外後，市民都希望
他們能夠收手，放過香港、放過港人，讓
大家重過正常的生活，但鄭文傑提出成立
所謂的「影子議會」，繼續殆害香港，行
為可鄙，更有可能已觸犯涉及國家安全的
相關罪行，又聲言要進行眾籌，明顯是為
一小撮人撈取金錢的把戲。

香港文匯報訊（記者 鄭治祖）涉嫌違
反香港國安法、正被香港警方通緝的「港
獨」分子、前「香港眾志」創黨主席羅冠
聰，及潛逃英國的民主黨前成員許智峯，
日前與英國工黨影子外相和影子亞洲事務

大臣舉行視像會議，乞求英國對內地及香
港官員實施「制裁」。多名政界人士昨日
接受香港文匯報訪問時表示，一眾亂港分
子等禍港之心不死，已違反香港國安法，
惟這些亂港分子潛逃後，特區政府執法部
門要將他們繩之以法的代價大、難度高，
特區政府必須採取補救措施，以免亂港分
子潛逃的事件再度發生。

羅冠聰昨日在社交媒體上聲稱，他是次
與英國工黨影子外相和影子亞洲事務大臣
會面，除希望擴大將BNO計劃「涵蓋至
18歲至23歲香港年輕人」外，還要繼續
推動英國朝野「制裁」內地及香港官員，
又聲稱有朋友私下詢問公務員宣誓會否影
響他們移居英國的資格，故不希望英國政

府對於這種「心在曹營身在漢」者「一刀
切」。

政府須將相關人等繩之以法
港區全國人大代表蔡毅批評，羅冠聰公

然要求外國政府「制裁」內地及香港官
員，已經違反了香港國安法，而這些潛逃
的亂港分子，借外國舞台不斷攻擊國家及
香港特區，禍害甚大，特區政府須採取措
施，將相關人等繩之以法。
民建聯立法會議員陳恒鑌表示，羅許之流

為刷存在感，爭取外國主子資助，胡說八
道，要求執法機構盡快將相關違法者繩之以
法，並強調身為香港特區的公務員擁護基本
法、效忠中華人民共和國香港特別行政區、

盡忠職守等是應有責任，「莫非英國容許其
公務員任意推翻英國政府？」

被批完全是漢奸所為
「23萬監察」發言人王國興表示，羅許

之流身為潛逃犯，借外國勢力撐腰，謬論
連篇，更肆無忌憚抹黑國家及香港特區，
公然要求外國對內地及香港官員作出制
裁，完全是漢奸所為。「外國政客與這些
人同流合污都是出於政治考量，聯手圍攻
我們國家而已。」

他並指出，近期大批亂港分子潛逃，在
海外作出違反香港國安法的行為，香港司
法機構須正視，包括收緊有關人等的保釋
條件等，以免造成更嚴重的後果。

乞英「制裁」內地香港「羅許」禍港心不死

冇晒靠山嘅攬炒分子可以點
博出位？學吓區諾軒咁撩交嗌
啦。攬炒勢力近日可謂土崩瓦
解，往日肯俾區諾軒黐金糠嘅
前「中箭（香港眾志）」成員

一係着草一係踎監，被遺棄而無得呃「光
環」嘅區諾軒近日就諗咗個方法刷存在感，
就係喺facebook開post數臭原名葉鍵濠嘅商
業電台節目主持健吾，話健吾唔應該喺節目
恥笑「手足」、羅冠聰同周庭喎，仲小器到
叫自己啲朋友unlike健吾個fb專頁，然後雙
方就開始隔空駁火，仲搵咗唔少人圍爐，難
怪網民都「讚歎」區諾軒嘅「方丈」本色有
增無減。

區諾軒近日喺facebook狙擊健吾，話自
己對健吾恥笑諷刺「手足」嘅行為都「一
一看在眼內」，所以自己「發功」後，幾
個鐘內已成功令健吾個facebook專頁少咗
100個like，又義正辭嚴咁話自己已經體諒
咗健吾好多年，只係對方「一刀一刀插過

黎（嚟）」喎。
區諾軒仲想同健吾搶生意，話對方成日寫

嘅飲飲食食嘢，由佢嚟寫亦都冇問題，其他
KOL亦不妨將佢同健吾嘅post比較，「因為
比較得多，我會有更多 click rate（點擊
率）」。言下之意，即係從政嘅區諾軒為咗
博like，日後都會寫好多飲飲食食同買衫嘅
post？

職工盟清潔工會幹事杜振豪就即刻響應
區諾軒嘅號召，仲講到自己好似做善事
咁，只係「突然」發現自己已被健吾block
咗：「天地良心，近幾年都沒有去他的
page留言啊。佢咁多fans，點敢呀。」

容樂其：區諾軒俾人當condom
俾人踩到上心口嘅健吾亦發帖還擊：

「從政者，最忌自己同KOL比較。我呢種
人，唔使養人，唔使靠女人身體上位先做
到立法會議員」、「我有時都唔明，呼籲
人unlike我既（嘅）政（治）工作者，佢

地（哋）倡議過咩？」社民連前副秘書
長、《輔仁媒體》總編容樂其都忍唔住插
嘴：「區諾軒咁叻就唔會俾（黃）之鋒周
庭當condom啦。」

點知區諾軒噚日又開 post 炫耀自己嘅
unlike行動有幾咁成功，似乎想顯得自己
好有影響力：「掃完一個又一個，橫掃千
軍」。佢又幫自己搭高台話「我早早淡出
政界」，擔心健吾日後為咗搵位攻擊佢而
患上「斯德哥爾摩症候群」。

嗱，區諾軒呢副嘴臉以前已經引起唔少
舊債，不過佢俾人睇死都無可厚非，事關
當年佢作為周庭Plan B先有得當選立法會
議員，入到去就肩負為「中箭」人支糧嘅
責任，點知周庭最後贏咗個選舉呈請，搞
到區諾軒做咗一年半就冇得撈嘞。𠵱 家周
庭踎監，區諾軒想上位真係唯有四圍辣火
頭啦。

網民：愈嚟愈小器「方丈」追唔上

「Sabrina Ma」就話冇眼睇：「我睇到
佢（區諾軒）嗰個post，我真係覺得好小
學雞，佢哋成班人，包括啲支持者，到左
（咗）宜（𠵱 ）家都重（仲）當政治係啲
宮鬥劇咁玩，又話分化又話放負又話乜又
話物。」「羅家謙」就直言：「立法會收
左（咗）×就冇曬（晒）存在感。」「Bo-
ris Leung」就話：「區諾軒真係愈嚟愈小
器，『方丈』拍馬都追唔上，不過真係好
無聊，寧願同小朋友玩泥沙都得意過睇佢
哋發噏風。」 ■香港文匯報記者 雨航

成 日 打 着
「 黃 色 經 濟
圈」旗號招攬
生 意 嘅 「 黃
店 」 好 清 楚

「人一黃腦便殘」嘅道理，
成日被爆攞啲內地貨再抬高
幾倍價賣畀「黃絲」。呢幾
日又有網民喺連登爆料俾
「黃店」呃，而間「黃店」
為推卸責任，仲要拉埋個
「黃代理」落水，完美展現
乜叫「齊上齊落」。

網民「阻人收工燒春袋」
喺連登發帖，話覺得性用品
「黃店」Waddy store最近賣
嘅野「愈嚟愈淘寶 feel」，
「好奇心」驅使下佢就上淘
寶網一搵，結果果然搵到一
模一樣嘅商品。

一樣都唔緊要，但衰喺
Waddy store將件貨嘅價錢定
高幾倍。啲「黃絲」「起
底」發現，Waddy Store 將
一套原價38蚊嘅情趣內衣以
199蚊賣畀佢哋，仲要標榜
件貨係歐美、日本、香港正
貨，擺明當「黃絲」水魚。

話「搣時潘」都搵同一代理
個店主回應質疑時就將個

責任推畀「黃」代理，仲話連
登仔愛嘅「搣時潘」，即係公

民黨深水埗區議員劉家衡個老婆潘書
韻等都係搵緊同一個「黃」代理呢。

不過，佢呢啲攬炒式嘅回應就未有
獲得「黃水魚」接受，仲又搵到破綻
話：「話自己係『歐美日本香港貨』
你結果就係話自己因為香港代理入
貨，……what is the logic?（乜邏輯）」

網民：九成「黃店」消費「運動」
「急凍太陽」就話：「喂大佬叫你

唔好淘寶咁簡單都做唔到，唔通真係
好似佢咁講心黃就夠？」「利申」就
睇得透：「九成所謂『黃店』根本就
係消費緊場『運動』，表個態『黃老
闆』就包賺錢，消費者喺『黃店』消
費就自我感覺良好當『抗爭』咗。」

其實，唔單只係「黃店」講一套做
一套，啲「抗爭派」區議員咪又係
咁？口口聲聲話要同內地劃清界線，
但早前都俾人踢爆話佢哋好多都係訂
內地廠製嘅月曆，真係唔知佢哋係撐
緊「黃色經濟圈」定「內地經濟圈」
呢？ ■香港文匯報記者 倪思言
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公民黨最近出現退
黨潮，包括葵青區區議
員冼豪輝、譚家浚，南
區區議員俞竣晞、東區
區議員鄭達鴻都退出。

本來退黨就冇咩事嘅，但一班議員退
黨又唔辭職，俾一眾網民質疑佢哋留
低係為咗「糧支」，唔怪得人哋話，
講政治倫理就唔係「飯民」喇。

回想5年前公民黨前成員湯家驊離職
一事，嗰時湯家驊話對議會感到失望，
覺得自己留喺議會都起唔到作用，於是
宣布辭任立法會議員一職。唔單止咁，
佢同時退出埋公民黨，因為佢覺得自己
當初係以公民黨嘅名義參選，如果退黨
唔辭職係「唔合乎公義嘅做法」。

網民批無視政治倫理
反觀𠵱 家退黨嘅公民黨成員，有部

分人退完黨又繼續留職，「黨照退、
糧照出」嘅做法俾唔少網民批評佢哋
冇晒政治倫理。有唔少人認為佢哋退
出公民黨仲攬住個議席唔放係為咗
「糧支」，又有人話「飯民」一直都
係龍門任佢擺，更加有人留言嘲諷退
黨成員將公民黨當喺condom，用完
即棄咁話喎。

對一班年輕黨員相繼退黨，公民黨
主席梁家傑就話「痛心」。咁又係，
個個用完政黨嘅名義參選後就走，梗
係肉緊啦。

網民「Civic Ho Da」話：「又話
stand with HK ，無著（着）數stand
with個黨都難，stand with money就
有！」「Anthony Leung」話：「退
『攻民』黨保糧支！」「Billy Yim」
話：「今日仲有糧出梗係老虎蟹都唔辭
職啦。」 ■香港文匯報記者 倪思言

訟黨逃兵拒退職
保「錢」途糧照袋
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「黃絲 KOL」撐得嘅一
定係「黃」？原來未必，
睇吓最近有啲出位嘅「黃絲
KOL」成日都宣揚要撐乜撐
物，但到頭來唔少係嚟自中

資嘅公司或產品，搞到成班「黃絲」發現
後紛紛割席表忠貞。但係講到尾，「黃絲
KOL」都要搵兩餐開飯，即係「糧支」始
終大過天囉。

話說社交媒體fb專頁「11.26爆買日｜
懲罰師出動」早前就發文講「Ben Sir介紹
唔一定係黃」。原來佢哋發現一直「撐
黃」嘅Ben Sir （歐陽偉豪）近日拍咗個

廣告，喺各大媒體上介紹一個「本土」嘅
虛擬銀行。咁Ben Sir撐「黃」喎，介紹
得嘅都一定係「黃」啦！點知有網民就
發現，原來嗰間公司嘅CEO除咗現職多
個政府轄下委員會，仲曾經做過深圳市消
委會委員。唔單止呀，間公司嘅背後投資
者仲包括阿里巴巴、中國建設銀行等多個
中資企業。

前「香港眾志」成員廖偉濂就分享咗
呢個帖，仲話「Ben Sir 介紹唔一定係
黃」。

網民幫口即變箭靶

網民「Janis Tree」就幫Ben Sir辯護：
「銀行就一定有中資，肯用『黃』嘅
KOL都算係咁啦。」不過，佢呢番言論
隨即被人批評：「換句話說，如果微信支
付搵黃KOL 賣廣告，大家就應該放低戒
心提交個人資料申請使用？」睇嚟網民開
始對於Ben Sir呢個「黃絲KOL」推介嘅
嘢都有所保留咁喎。

「Chow Fiwai」就留言四隻大字「收人
錢財」，唔知係咪話緊 Ben Sir 收得人
錢，就算唔係「黃色經濟圈」嘅嘢都會照
推介畀一班「同路人」用呢？

呢個帖子喺一日唔夠就有266個轉帖，
睇嚟一班「黃絲」都急住同大家報料，避
免因為信錯Ben Sir而中伏！

■香港文匯報記者 倪思言

Ben Sir「糧支」大過天 撐中資激嬲「黃絲」
%�
��

■Ben Sir被踢爆宣傳中資公司。 fb圖片

■店主攬炒式回應事件。
連登圖片

■區諾軒開post數臭健吾，話健吾唔應該
恥笑「手足」喎，仲小器到叫埋自己啲朋
友unlike健吾個fb專頁。 fb截圖

■羅冠聰和許智峯續向英政客乞求「制裁」
內地及香港。 羅冠聰fb圖片

■鄭文傑（圓圖）日前宣布成立所謂的「香港影子議會」，被批評是企圖侵犯國家安全，
明顯只為個人政治利益和撈取金錢。 「香港影子議會」網站截圖


